
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen)

Datum:  28 juli 2020

Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht.

Steller vragen: raadslid Gerrit Venis (fractie: Geduld-2.0) 

Onderwerp: Beantwoording vragen Wob verzoek Watertorenterrein.

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller.

Vragen:

1. Voor welke antwoorden uit de eerdere vragen had u meer tijd 
nodig om informatie te verzamelen? En, gezien de antwoorden, 
waarom?

2. Welke externen waren niet in de gelegenheid om tijdig te 
reageren? En waarom had u – gezien de beantwoording - 
informatie van externen nodig?

3. Klopt het dat u, na het door mij stellen van schriftelijke 
vragen, de Wob-verzoeker hebt geïnformeerd over een langere 
doorlooptijd van het onderzoek? En dat daarmee eigenlijk de 
antwoorden op vraag 2 en 4 uit mijn eerdere reeks feitelijk 
onjuist zijn?

Toelichting:

Op 24 juli 2020 om 10:16:20 CEST is mij – namens wethouder Vat - 
medegedeeld dat mijn vragen over het WOB-verzoek watertorenterrein 
niet binnen de gestelde termijn konden worden beantwoord omdat het 
verzamelen van de door mijn fractie gevraagde informatie meer tijd 
vergde en u hiervoor (mede) afhankelijk was van externen.  
Gezien de inmiddels ontvangen beantwoording van de vragen is mij 
de benodigde extra tijd volstrekt onduidelijk.

Ondertekening en naam raadslid,

Gerrit Venis
Fractie Geduld-2.0


